1070铝板含铝量99.7%，具有高塑性、耐腐蚀、导电性和导热性，可气焊、氢焊和接触焊。易于承受各种加工压力及拉伸、弯曲等。它可以更多地利用其优势制造一些具有特定性能的结构件，如电线、电缆防护网、线芯和飞机通风系统部件及装饰件。
1070 aluminum sheet & plate aluminum content of 99.7%, with high plasticity, corrosion resistance, electrical and thermal conductivity, gas welding, hydrogen welding and contact welding. Easy to withstand a variety of processing pressure and stretching, bending, etc. It can make more use of its advantages to manufacture some structural parts with specific performance such as wire, cable protection net, wire core and aircraft ventilation system parts and decorative parts.
应用：
1、1070铝板可用于散热器、充电桩、防腐绝缘、电线、电缆防护网等。
Application: 
1、1070 aluminum plate can be used for radiators, charging piles, anti-corrosion insulation, wires, cable protective nets and so on.
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ALLOY
	状态
TEMPER
	厚度
GAUGE
	宽度
WIDTH
	长度
LENGTH

	1070
	O, F，H12，H14、H16、H18、H19、H22、H24、H26、H28，H112,etc
	0.1-500mm
0.0039”-19.685”
	20-2650mm
0.7874”-104.331”
	500-16000mm
19.685”-629.921”





